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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
          MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 026-02/21-01/12  
URBROJ: 2170-01-09-10-21-4 
Rijeka, 25. ožujka 2021. godine 

 
ZAPISNIK 

S 21. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 25. ožujka 2021. (četvrtak) održana je 21. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,30 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Filip Jakovac, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO  

 
Usvajanje zapisnika s 20. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Dnevni red 
 
1. Svečana prisega člana VMO Milana Francetića  
2. Razlika sredstava (ZKD) po komunalnim prioritetima za 2020. – zamjenska lokacija 
3. Realizacija programa rada VMO Kozala 
4. Razno 

 
Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević uvodno je obrazložio kako je dosadašnji član VMO Kozala 
Grgo Rukavina podnio neopozivu ostavku na dužnost člana VMO Kozala te je Gradska 
organizacija HDZ Rijeka kao ovlašteni predlagač utvrdila zamjenika člana koji je također bio 
na kandidacijskoj listi za VMO Kozala, g. Milana Francetića. Svečanom prisegom g. Milan 
Francetić prisegnuo je za vijećnika Mjesnog odbora Kozala, čime su ispunjene sve norme 
propisane zakonskim propisima, Statutom Grada Rijeke te Pravilima i Poslovnikom o radu 
VMO Kozala. 
 
Zaključak: Milan Francetić stupio je na dužnost člana VMO Kozala. 
 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević upoznao je prisutne o informaciji dobivenoj od strane 
Direkcije Zajedničkih komunalnih djelatnosti pri Odjelu gradske uprave za komunalni sustav o 
postojanju viška sredstava koji je nastao nakon rješavanja malih komunalnih akcija u 2020. 
godini. Višak sredstava u iznosu od 15.000 kuna nije dovoljan za realizaciju nekih većih 
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projekata koji postoje na aktualnoj listi komunalnih prioriteta, stoga je izdvojio neke koji bi se 
eventualno mogli uzeti u obzir. To su: 

- Građevinsko uređenje okoliša stambene zgrade u Ulici Aleksandra Mamića kućni broj 
6, u iznosu od 5.000,00 kn – postavili bi se vrtni rubnjaci u zamjenu za okomito 
postavljene opeke uz zelenu površinu južno od stambene zgrade. 

- Postavljanje klupe na zelenu površinu u Ulici Silvija Bačića sjeverno od kućnog broja 
19, u iznosu od 5.000,00 kn – postavila bi se jedna klupa sa naslonom na betonskim 
nogarima. 

Za ostatak sredstava, a s obzirom na iznos od 5.000,00 kn, predsjednik je predložio 
postavljanje jedne klupe sa naslonom na betonskim nogarima u prostor boćališta koji koristi 
Ženski boćarski klub Kozala. 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
 

AD 3 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je raspravu o održavanju predstojeće programske 
aktivnosti – eko akcije Za našu Kozalu. Po završetku rasprave u kojoj su sudjelovali svi prisutni, 
utvrđen je jednoglasan stav da se navedena aktivnost do daljnjega odgodi zbog 
ograničavajućih epidemioloških mjera koje su na snazi u kontekstu pandemije bolesti COVID-
19. Vijeće će pratiti razvoj situacije i organizirati aktivnost kada okolnosti to budu dozvoljavale. 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
 

AD 4/1 
Vijećnik Filip Jakovac upoznao je vijeće s problemom oko dobivanja potpisanog stručnog 
mišljenja hortikulturista (Vrtni centar Sidera) vezano uz sadnju stabla (bora, jelke ili nešto 
slično) na Volčićev trg, a sukladno mišljenju Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, 
ekologiju i gospodarenje zemljištem kako sadnja bora nije prihvatljiva jer se, direktni citat, „time 
narušava vizura na ovu vrijednu građevinu Moderne u Rijeci” (zgrada Mjesnoga odbora 
Kozala). Vijećnik Jakovac vjeruje kako će uskoro dobiti potpisano stručno mišljenje 
hortikulturiste koje je zapravo pozitivno, s obzirom da postoje određene vrste borova koje rastu 
vrlo sporo te svojom visinom ne bi zaklanjale niti narušavale izgled trga niti zgrade. 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević daje prijedlog neka se pripremi sva dokumentacija i 
informacije o vrsti stabla koji bi se moglo postaviti na Volčićev trg kako bi, kada vijećnik 
Jakovac dobije napisano stručno mišljenje, sve bilo spremno za daljnju komunikaciju po tom 
pitanju sa Odjelom gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem. 
 
Zaključak: Informacija je primljena na znanje i predsjednikov prijedlog je prihvaćen 
jednoglasno. 
 
 

AD 4/2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević upoznao je vijeće s problemom na koji je upozorila jedna 
građanka MO Kozala, a odnosi se na pješački prijelaz koji se nalazi između cvjećarne Silvia u 
Baštijanovoj ulici (ispod marketa Brodokomerc) i Volčićevog trga br. 1. Naime, spomenuta 
građanka smatra da u večernjim satima pješaci koji se kreću tim pješačkim prijelazom nisu 
uočljivi radi slabe rasvjete istoga, ali i radi pogrešno parkiranih vozila na nogostupu koji se 
nalazi ispred cvjećarne Rosa, Volčićev trg 1. Vozila koja se uključuju u promet na Baštijanovu 
ulicu, a dolaze iz smjera Ulice Petra Kobeka / Volčićevog trga, radi pogrešno parkiranih vozila 
ne vide osobe koje se eventualno kreću pješačkim prijelazom. Trenutačno stanje smatra vrlo 
opasnim i zahtjeva konkretne radnje kako bi se opasnost otklonila.  
Predsjednik Matijević predlaže: 

- Slanje pisanog zahtjeva prema TD Energo d.o.o., a vezano uz rasvjetu; 
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- Slanje pisanog zahtjeva prema Odjelu za komunalni sustav, a vezano uz orezivanje 
stabala koja se nalaze u blizini rasvjete; 

- Slanje pisanog zahtjeva prema KD Rijeka promet d.d., a vezano uz postavljanje stupića 
ili slične zaštite kako bi se spriječilo daljnje nepropisno parkiranje. 

Na posljednji prijedlog član VMO Filip Jakovac predlaže dodatni prijedlog da se umjesto 
zaštitnih stupića predloži Odjelu za komunalni sustav sadnja nekog stabla. 
 
Zaključak: Informacija je primljena na znanje i jednoglasno se podržava prijedlog za 
slanje pisanih zahtjeva (dopisa). 
 
 

AD 4/3 
Član VMO Filip Jakovac upitao je tajnicu javljaju li se policajci prema dogovoru koji je postignut 
s VMO Kozala. Tajnica potvrđuje njihov dolazak nekoliko puta te upoznaje vijeće kako je 
uputila prijedlog za pisanim izvješćem policijskih službenika prema VMO Kozala. 
 
Zaključak: Informacija je primljena na znanje i jednoglasno se podržava. 
 
 

AD 4/4 
Tajnica MO Erika Valić upoznala je VMO sa nekim važnijim događajima koji su se događali od 
posljednje sjednice VMO održanoj u siječnju 2021. godine: 

- Na upit vlasnika buffeta Kozala g. Ivice Čavara prema MO Kozala o mogućnosti 
saniranja betonskog zida i željezne/žičane ograde koja dijeli buffet sa prostorom koji je 
u najmu Ženskog boćarskog kluba Kozala, a u suradnji sa Direkcijom za gradnju i 
održavanje objekata javne, poslovne i stambene namjene, krenulo se s projektom 
rušenja i nove gradnje novoga zida tj. ograde. Radovi će krenuti uskoro. 

- Na zahtjev tajnice MO Kozala tijekom ožujka uređene su stepenice koje se nalaze 
ispred ulaza u MO i to s jedne i druge strane te je maknuta i platforma koja se nalazila 
ispred bankomata od Erste banke zbog neprilagođene visine i opasnosti od pada 
(nažalost, jedna građanka je nedavno pala s iste). 

- U prostorima toaleta na katu zgrade MO, na zahtjev tajnice MO prema Direkciji za 
gradnju i održavanje objekata javne, poslovne i stambene namjene, pokrenut je 
postupak izmjene starih, dotrajalih štokova i prozora (drvenih) novim aluminijskim/PVC.  

- Uz navedeno, na dnevnoj bazi, putem aplikacije Gradsko oko, od strane tajnice MO 
prijavljen je veći broj slučajeva nepravilno odbačenog komunalnog i krupnog otpada, 
raznih manjih prometnih problema (stupići, prometni znakovi i sl.) te oštećenja u 
parkovima i dječjim parkovima, koji su u suradnji između MO Kozala, građana i službi 
gradske uprave korektno riješeni.  

Zaključak: Informacije su primljene na znanje i jednoglasno se podržavaju. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,00 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (3) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


